
Программа двойного диплома с Технологическим университетом
Лаппеэнранты, Финляндия

Подробнее о программе смотри в презентации или постере (актуальная презентация о программе будет в ноябре, следите за
объявлениями). Если вы хотите участвовать в этой программе, заявку на конкурс необходимо подавать на первом курсе
магистратуры, необходимое условие - сдача теста по английскому языку (Academic TOEFL 65 iBT or 513 PBT, Academic IELTS 5.5).
Сроки подачи заявки - с ноября по февраль каждого года. На 2021 год прием заявок открыт до 26 февраля. Для подачи заявки
необходимо связаться с координатором программы Журихиной Валентиной Владимировной, zhurihina_vv@spbstu.ru

 

Application period
The application period for Double Degree studies is December 1, 2020 – February 26, 2021 at 15:00 (UTC+2).

No hard copies required for applying
There will be no more hard copies required for applying: after filling in the online application, the applicants will e-mail me the scans for the
originals for the required documents (+ scans for official translations, if applicable) together with the .pfd version for their application form.
Importance of taking a language test early enough
The very first thing for your students to do is to take a language test ASAP as there might not be that many test opportunities available
while getting the results takes a few weeks as well. There is no need to take the language test if the current Master’s Programme is taught
in English or, if the student has completed his/her Bachelor’s Degree in English in an EU/EEA country, Australia, Canada, New Zealand,
Switzerland, United Kingdom or the United States of America.

 

UPDATE:

Презентация программы двойного диплома с Технологическим университетом Лаппеэнранты https://www.lut.fi/web/en/ состоится 18
ноября с 17:00 до 19:00 в Zoom. Вы сможете задать вопросы и узнать подробнее о программе.

 

Join Zoom Meeting
https://lut.zoom.us/j/68260447425?pwd=SkVNVHpCcnhJdk5PaW1YbzFMLzFydz09

Meeting ID: 682 6044 7425
Passcode: 862270
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